

AFNOR Certification certifie que le système de management mis en place par :
AFNOR Certification certifies that the management system implemented by:

RICOH INDUSTRIE FRANCE SAS

pour les activités suivantes :
for the following activities:

CONCEPTION, FABRICATION ET VENTE DE PRODUITS THERMOSENSIBLES : PAPIERS ET FILMS. COLLECTE ET REMISE A NEUF DE PIECES ET CONSOMMABLES. REMISE A NEUF D'APPAREILS D'IMPRESSION MULTIFONCTIONS (TOUS LES APPAREILS MULTIFONCTIONS REMIS A NEUF SONT EN CONFORMITE AVEC LA NORME BS8887-220).

DESIGN, MANUFACTURING AND SALES OF HEAT SENSITIVE PRODUCTS: PAPERS AND FILMS. COLLECTION AND REMANUFACTURING OF PARTS AND SUPPLIES. REMANUFACTURING OF MULTIFUNCTIONAL DEVICES (ALL REMANUFACTURED PRODUCTS BEING PRODUCED THROUGH THE LOCAL GREENLINE PROCESS ARE COMPLIANT TO BS8887-220).

a été évalué et jugé conforme aux exigences requises par :
has been assessed and found to meet the requirements of:

ISO 50001 : 2018

et est déployé sur le site suivant :
and is developed on the following location:

Adresse
144 ROUTE DE ROUFFACH FR-68920 WETTOLSHEIM - COLMAR

N° SIREN
341095735

(L'ensemble des activités de l'entreprise sur le site donné est couvert par la certification)
(The scope of certification covers all activities carried out on the above-mentioned location)

Ce certificat est valable à compter du (année/mois/jour)
This certificate is valid from (year/month/day)

2022-11-20

Jusqu'au
until

2025-11-19

SignatureFournisseur

Julien NIZRI
Directeur Général d'AFNOR Certification
Managing Director of AFNOR Certification



Flashez ce QR Code
pour vérifier la validité
du certificat

Seul le certificat électronique, consultable sur www.afnor.org, fait foi en temps réel de la certification de l'organisme.
The electronic certificate only, available at www.afnor.org, attests in real-time that the company is certified.
Accréditation COFRAC n°4-0001, Certification de Systèmes de Management, Portée disponible sur www.cofrac.fr.
COFRAC accreditation n°4-0001, Management Systems Certification, Scope available on www.cofrac.fr.
AFAQ est une marque déposée. AFAQ is a registered trademark. CERT1 F 1461.5 12/2020